

Supply of Tablets to the House of Representatives of the Hashemite Kingdom of Jordan



تزويد مجلس النواب الأردني بأجهزة تابلت ECES/JOR01/FO/AO002

The European Centre for Electoral Support (ECES) intends to award a supply contract for 150 tablets to support the House of Representatives of the Hashemite Kingdom of Jordan with financial assistance from the Programme of the European Union to Enhanced Support to Democratic Governance in Jordan - ENI/2017/385-539. This tender procedure is launched under a suspensive clause. The tender dossier is available at:

PMU for the Enhanced Support to Democratic Governance in Jordan
3rd Floor - Al-Hijaz Towers, Makkah Street, office 305
P.O. Box 435, Amman, Jordan
and will also be published on the ECES website:

<http://eces.eu/tenders/jordan>

An information session will be held on the 10th of August 2017 at 11:30 at the above referred address.

The deadline for submission of tenders is the 22nd of August 2017 at 14:30.

Possible additional information or clarifications/questions shall be published on the ECES website:

<http://eces.eu/tenders/jordan>

يعتزم المركز الأوروبي للدعم الانتخابي طرح عطاء تزويد 150 جهاز تابلت لدعم مجلس النواب الأردني بمساعدة مالية من برنامج الاتحاد الأوروبي لتعزيز الدعم للحكم الديمقراطي في الأردن - ENI/2017/385-539. هذا العطاء مطروح تحت بند إيفافي. للحصول على ملف العطاء، يرجى زيارة العنوان التالي:
إدارة مشروع تعزيز الدعم للحكم الديمقراطي في الأردن
شارع مكة، أبراج الحجاز، الطابق الثالث، مكتب رقم 305
صندوق بريد 435، عمان، الأردن

سيتم نشر العطاء على الموقع الإلكتروني الخاص بالمركز الأوروبي للدعم الانتخابي ECES:
<http://eces.eu/tenders/jordan>

سيتم عقد جلسة معلومات الساعة 11:30 صباحا في 14 من شهر آب/ أغسطس لعام 2017 في نفس العنوان المذكور أعلاه.

آخر موعد لتقديم العطاءات الساعة 14:30 يوم 22 من شهر آب/ أغسطس لعام 2017.

أي معلومات إضافية أو أسئلة/توضيحات سوف يتم نشرها على الموقع الإلكتروني الخاص بالمركز الأوروبي للدعم الانتخابي:
<http://eces.eu/tenders/jordan>



This programme is funded
by the European Union

